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Dz.01.0021.47.2018 

 

PROTOKÓŁ Nr 47/2018 

XLVII sesji Rady Dzielnicy I Stare Miasto  
w dniu 11 lipca 2018 r. (od godz. 18:10 – 22:50) 

w sali konferencyjnej w siedzibie Dzielnicy I, ul. Rynek Kleparski 4, II p. 

7. kadencja Rady: 2014-2018 

Ad. 1.  

Po stwierdzeniu quorum (15 obecnych) Przewodniczący Rady, p. Tomasz Daros otworzył sesję 

Rady Dzielnicy I Stare Miasto. Obrady były prawomocne. Lista obecności w załączeniu.  

Przy ustalaniu porządku sesji zostały złożone cztery wnioski o wprowadzenie do porządku sesji 

na podstawie § 29 ust 1 Statutu  

 

1) Projekt uchwały zarządu w sprawie dodatkowych miejsc parkingowych na 

ul. Rakowickiej, referent Olgierd Sęczek. Projekt został umieszczony, jako punkt 

23 porządku obrad: w głosowaniu:17:0:0 

2) Projekt uchwały zarządu w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady 

Miasta Krakowa dotyczącą wprowadzenia na terenie Dzielnicy I Stare Miasto 

ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży, referent Tomasz Daros. Projekt został umieszczony, 

jako punkt 24 porządku obrad: w głosowaniu 16:0:0 

3) Projekt uchwały zarządu w sprawie montażu progów zwalniających na 

ul. Krowoderskiej, referent Tomasz Daros. Projekt został umieszczony, jako punkt 25 

porządku obrad: w głosowaniu 15:0:0 

4) Projekt uchwały zarządu w sprawie projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy I Stare 

Miasto, referent Tomasz Daros. Projekt został umieszczony, jako punkt 26 porządku 

obrad: w głosowaniu 15:0:0 

Ponadto przew. Tomasz Daros: 

 poinformował o wpłynięciu wniosku Komisji Praworządności i Porządku 

Publicznego o wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały tej komisji w sprawie 

wyeliminowania obrotu alkoholem na placach targowych, 

 zaproponował przesunięcie projektu uchwały w sprawie realizacji Uchwały 

Nr XXIII/277/2016 Rady Dzielnicy I Stare Miasto z dnia 5 lipca 2016 r. w sprawie 

wniosku o rozpoczęcie prac nad przygotowaniem utworzenia parku kulturowego 

pod nazwą „Park Kulturowy Kazimierz” z pkt 19 porządku obrad do pkt 8, przy 

przesunięciu odpowiednia pozostałych punktów porządku obrad. 
 

Wobec tego obrady sesji przebiegały wg porządku – jak niżej: 
 

1) Stwierdzenie quorum, otwarcie obrad i ustalenie porządku obrad. 

2) Informacje z pracy zarządu. 

3) Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie 

przywrócenia miejsc postojowych na terenie Starego Miasta, referent Witold Jan 

Kajstura. 

4) Projekt uchwały Komisji Praworządności i Porządku Publicznego w sprawie zmiany 

Regulaminu Plant Krakowskich, referent Barbara Zarzycka Rzeźnik.  

5) Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie projektu pn. „Rewitalizacja Placu 

Biskupiego w Krakowie”, referent Barbara Zarzycka Rzeźnik. 

6) Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie zmiany 
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oznakowania ulicy Gołębiej zmiana tytułu na: w sprawie zmiany oznakowania na 

ul. Gołębiej na wysokości budynku nr 5, referent Witold Jan Kajstura. 

7) Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie zmiany 

organizacji ruchu na Alejach Krasińskiego, referent Witold Jan Kajstura.  

8) Projekt uchwały zarządu w sprawie realizacji Uchwały Nr XXIII/277/2016 Rady 

Dzielnicy I Stare Miasto z dnia 5 lipca 2016 r. w sprawie wniosku o rozpoczęcie prac 

nad przygotowaniem utworzenia parku kulturowego pod nazwą „Park Kulturowy 

Kazimierz”, referent Tomasz Daros.  

9) Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie egzekwowania 

zasad ustawy Prawo o ruchu drogowym w stosunku do tzw. segwayów, referent Jacek 

Balcewicz.  

10) Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie przywrócenia 

miejsc postojowych na ul. Warszauera, referent Krzysztof Sajdak.  

11) Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie rekultywacji 

zieleni przy ul. Słowiańskiej, referent Jacek Balcewicz.  

12) Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie wyłudzania środków i danych osobowych 

na terenie Starego Miasta, referent Grzegorz Sobol.  

13) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Starowiślnej, referent Zbigniew Biernat. 

14) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Wąskiej, referent Zbigniew Biernat.  

15) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. św. Wawrzyńca, referent Zbigniew Biernat. 

16) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. św. Katarzyny, referent Zbigniew Biernat  

17) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Czystej, referent Zbigniew Biernat  

18) Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Worcella, referent Zbigniew Biernat  

19) Projekt uchwały zarządu w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy I do wydawania 

opinii oraz występowania z wnioskami, referent Tomasz Daros  

20) Projekt uchwały zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2018, referent Tomasz Daros  

21) Projekt uchwały zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2019, referent Tomasz Daros  

22) Projekt uchwały zarządu w sprawie dodatkowych miejsc parkingowych na 

ul. Rakowickiej, referent Olgierd Sęczek 

23) Projekt uchwały zarządu w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady 

Miasta Krakowa dotyczącą wprowadzenia na terenie Dzielnicy I Stare Miasto 

ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży, referent Tomasz Daros  

24) Projekt uchwały zarządu w sprawie montażu progów zwalniających na 

ul. Krowoderskiej, referent Tomasz Daros  

25) Projekt uchwały zarządu w sprawie projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy I Stare 

Miasto, referent Tomasz Daros  

26) Oświadczenia i komunikaty 
 

 

Ad. 2.  

Przewodniczący p. Tomasz Daros poinformował o: pracach Zarządu, spotkaniach w okresie 

między sesjami, wynikach głosowania na Budżet Obywatelski oraz o wydarzeniach 
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kulturalnych w dniu 17 czerwca podczas Dni Dzielnicy I Stare Miasto. 

Następnie głos zabrali: Marcin Orski, Michał Speruda, Zbigniew Biernat, Tomasz Daros. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie przywrócenia 

miejsc postojowych na terenie Starego Miasta odczytał przew. komisji Witold Jan Kajstura.  

W dyskusji udział wzięli: Marcin Orski, Zbigniew Biernat oraz mieszkańcy.   

W głosowaniu: 17  za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/642/2018 w sprawie – jw.  
 

Ad. 4 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Porządku Publicznego w sprawie zmiany 

Regulaminu Plant Krakowskich odczytała przew. komisji Barbara Zarzycka Rzeźnik. 

W dyskusji udział wzięli: Marta Kotnowska, Grzegorz Sobol, Zbigniew Biernat, Bogusław 

Krzeczkowski, Barbara Zarzycka Rzeźnik, Tomasz Daros oraz mieszkańcy.  

Zbigniew Biernat zgłosił wniosek o zamknięcie listy mówców, który przyjęto w głosowaniu: 

14 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący. Głos zabrali uprzednio zapisani do głosu: Barbara Zarzycka 

Rzeźnik oraz mieszkańcy  

Następnie Tomasz Daros zgłosił wniosek o skierowanie projektu uchwały do Projektodawcy 

celem ponownego rozpatrzenia, który przyjęto w głosowaniu: 8 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujący.  

Projekt został skierowany do Komisji Praworządności i Porządku Publicznego. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie projektu pn. „Rewitalizacja Placu Biskupiego 

w Krakowie” odczytała Barbara Zarzycka Rzeźnik. 

W dyskusji udział wzięli: Marcin Orski, Barbara Zarzycka Rzeźnik.  

Przewodniczący Tomasz Daros ogłosił przerwę (19:20-19:40).  

Po przerwie w dyskusji udział wzięli: Tomasz Daros, Witold Jan Kajstura, Barbara Zarzycka 

Rzeźnik, Olgierd Sęczek, Paulina Kahl-Różankowska, Wiesław Baron i Rafał Nowak. 

Marcin Orski zgłosił wniosek o skierowanie projektu uchwały do Komisji Architektury 

i Infrastruktury Komunalnej. Został złożony wniosek w sprawie przeprowadzenia głosowania 

imiennego w tej sprawie. 

Głos za oddali: Wiesław Baron, Zbigniew Biernat, Marta Kotnowska, Marcin Orski, Krzysztof 

Sajdak, Grzegorz Sobol, Maciej Szubra. 

Głos przeciw oddali: Jacek Balcewicz, Tomasz Daros, Weronika Duda, Anna Bałdyga, Paulina 

Kahl Różankowska, Witold Jan Kajstura, Bogusław Krzeczkowski, Rafał Nowak, Olgierd 

Sęczek, Michał Speruda, Barbra Zarzycka Rzeźnik. 

Głosów wstrzymuję się: nie było. 

W głosowaniu: 7  za, 11 przeciw, 0 wstrzymujących wniosek Marcina Orskiego został 

odrzucony. 

Następnie wpłynął wniosek o imienne głosowanie uchwały. 

Głos za oddali: Jacek Balcewicz, Tomasz Daros, Weronika Duda, Anna Bałdyga, Paulina Kahl 

Różankowska, Bogusław Krzeczkowski, Rafał Nowak, Olgierd Sęczek, Michał Speruda, 

Barbra Zarzycka Rzeźnik. 

Głos przeciw oddali: Wiesław Baron, Zbigniew Biernat, Marta Kotnowska, Marcin Orski, 

Maciej Szubra. 

Wstrzymali się od głosu: Witold Jan Kajstura, Krzysztof Sajdak, Grzegorz Sobol. 

 

W głosowaniu 10 za, 5 przeciw, 3 wstrzymujące  

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/643/2018 w sprawie – jw.  

Marcin Orski zgłosił „votum separatum” do przyjętej uchwały. 
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Ad. 6 

Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie zmiany 

oznakowania ulicy Gołębiej odczytał przew. komisji Witold Jan Kajstura. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Sobol, mieszkanka. Grzegorz Sobol zgłosił poprawkę. 

Tomasz Daros ogłosił przerwę (20:10-20:25). Po przerwie Grzegorz Sobol odczytał poprawkę 

(tytuł uchwały zmienia się na: w sprawie zmiany oznakowania na ulicy Gołębiej na 

wysokości budynku nr 5. Treść § 1 zamienia się na: „Wnosi się do Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu o zamianę znaku B 36 (zakaz postoju) znajdującego się na ulicy 

Gołębiej i ustawienie znaku „P – parkowanie na jezdni” oraz znaku „P – koniec” na wysokości 

wjazdu do budynku ul. Gołębia nr 5, z równoczesnym ustawieniem znaku zatrzymywania na 

długości wjazdu do budynku. Inne oznakowanie pozostaje bez zmian. W uzasadnieniu: dodaje 

się zdanie: „W tym miejscu jezdnia ma 5 m szerokości, a na tej długości zmieści się 5 miejsc 

postojowych.” 

Poprawkę przyjęto w głosowaniu: 17 za, 0 przeciw: 0 wstrzymujących. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony projekt uchwały. 

W głosowaniu: 17  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/644/2018 w sprawie – jw.  

 
Ad. 7  

Projekt uchwały Komisji Architektury i Infrastruktury Komunalnej w sprawie zmiany 

organizacji ruchu na Alejach Krasińskiego odczytał przew. komisji Witold Jan Kajstura 

W dyskusji udział wzięli: Zbigniew Biernat oraz mieszkańcy. 

Następnie w głosowaniu: 16  za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/645/2018 w sprawie – jw.  

 
Ad. 8  

Projekt uchwały zarządu w sprawie realizacji Uchwały Nr XXIII/277/2016 Rady Dzielnicy I 

Stare Miasto z dnia 5 lipca 2016 r. w sprawie wniosku o rozpoczęcie prac nad 

przygotowaniem utworzenia parku kulturowego pod nazwą „Park Kulturowy 

Kazimierz” odczytał przew. Tomasz Daros. 

W dyskusji udział wzięli: Tomasz Daros, Marcin Orski, Jacek Balcewicz, mieszkańcy.  

Przew. Tomasz Daros zgłosił poprawkę o treści: 

- w § 1 dodaje się słowa: „oraz o przeprowadzeniu szerokich konsultacji społecznych w tej 

sprawie”. 

- w uzasadnieniu wykreśla się zdania od słowa: „ Jednakże………..” do końca. 

Poprawkę przyjęto w głosowaniu 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony projekt uchwały. 

Następnie w głosowaniu: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/646/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie egzekwowania zasad 

ustawy Prawo o ruchu drogowym w stosunku do tzw. segwayów odczytał przew. komisji 

Jacek Balcewicz.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/647/2018 w sprawie – jw.  
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Ad. 10  

Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie przywrócenia miejsc 

postojowych na ul. Warszauera odczytał przew. komisji Jacek Balcewicz. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/648/2018 w sprawie – jw.  

 
Ad. 11  

Projekt uchwały Komisji ds Ochrony Zabytków i Środowiska w sprawie rekultywacji zieleni 

przy ul. Słowiańskiej odczytał przew. komisji Jacek Balcewicz. 

W dyskusji udział wzięli: Witold Jan Kajstura, Marcin Orski, Jacek Balcewicz, Barbara 

Zarzycka Rzeźnik.  

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/649/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 12  

Projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie wyłudzania środków i danych osobowych na 

terenie Starego Miasta odczytał Grzegorz Sobol. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Sobol oraz mieszkanka. 

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/650/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 13  

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Starowiślnej odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/651/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 14 

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Wąskiej odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 14  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/652/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 15 

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. św. Wawrzyńca odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

W dyskusji udział wzięła p. Marta Kotnowska. W związku z brakiem możliwości 

przeprowadzenia wizji w lokalu Zbigniew Biernat zgłosił wniosek o skierowanie projektu 

uchwały do Komisji Mieszkaniowej w celu ponownego kontaktu z najemcą.  

Wniosek przyjęto w głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

Projekt uchwały został skierowany do Komisji Mieszkaniowej. 

 

Ad. 16  

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. św. Katarzyny odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
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Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/653/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 17 

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Czystej odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/654/2018 w sprawie – j.w.  

 

Ad. 18 

Projekt uchwały Komisji Mieszkaniowej w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Worcella odczytał przew. komisji Zbigniew Biernat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Następnie w głosowaniu: 15  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/655/2018 w sprawie – j.w.  

 

Ad. 19 

Projekt uchwały zarządu w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy I do wydawania 

opinii oraz występowania z wnioskami odczytał przew. Tomasz Daros. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

W głosowaniu: 13  za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/656/2018 w sprawie – j.w.  

 

Ad. 20  

Projekt uchwały zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2018 zreferował przew. Tomasz Daros. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

W głosowaniu: 15  za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/657/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 21  

Projekt uchwały zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy I Stare Miasto na rok 2019 odczytał przew. Tomasz Daros 

W dyskusji udział wzięli:. Wiesław Baron, Bogusław Krzeczkowski, Marcin Orski, Marta 

Kotnowska, Zbigniew Biernat, Olgierd Sęczek, Barbara Zarzycka Rzeźnik, Tomasz Daros, 

Grzegorz Sobol. 

Wiesław Baron złożył poprawkę o treści:  

1) w poz. Centrum Młodzieży im. dr Henryka Jordana, zadanie: „Pogromcy bazgrołów” 

kwotę 5 000 zł obniża się o 2000 zł i przeznacza się tę kwotę na zadanie: Krakowskie 

Forum Kultury „Zaduszki Organowe im. prof. Jana Jargonia”. 

2) w poz. Krakowskie Forum Kultury, zadanie: „Organizacja wydarzeń kulturalnych” 

kwotę 10 000 zł obniża się o 5 000 zł i przeznacza się tę kwotę na zadanie: Krakowskie 

Forum Kultury „Zaduszki Organowe im. prof. Jana Jargonia”. 

Poprawkę odrzucono w głosowaniu: 4 za, 8 przeciw, 2 wstrzymujące. 
 

Rafał Nowak złożył poprawkę o treści: 

w dziale C) Budowa, modernizacja., prace remontowe miejskiej infrastruktury drogowej 

remonty chodników: nazwę zadania „ul. Siemiradzkiego: remont chodnika po stronie numerów 

nieparzystych, na odcinku od ul. Łobzowskiej do ul. Karmelickiej” 

zmienia się na: „ul. Siemiradzkiego: remont chodnika po stronie numerów nieparzystych, na 
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odcinku od ul. Łobzowskiej do ul. Lenartowicza”. 

Poprawkę przyjęto w głosowaniu: 13 za, przeciw, 0 wstrzymujących.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony projekt uchwały. 

W głosowaniu 11 za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/658/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 22.  

Projekt uchwały zarządu w sprawie dodatkowych miejsc parkingowych na ul. Rakowickiej 

odczytał Olgierd Sęczek. 

W dyskusji udział wzięli: Witold Jan Kajstura, Olgierd Sęczek, Tomasz Daros, Bogusław 

Krzeczkowski, Marcin Orski. 

Marcin Orski zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały do Komisji Architektury 

i Infrastruktury Komunalnej.  

Wniosek odrzucono w głosowaniu: 5 za, 8 przeciw, 1 wstrzymujący.  

Tomasz Daros złożył poprawkę o treści: 

w § 1 i § 2 po słowach ul. Rakowickiej 20, 20 a, 20b, 20c dopisuje się „poza terenem parku 

kieszonkowego przy ul. Wita Stwosza”. Poprawkę przyjęto w głosowaniu 8 za, 2 przeciw, 

0 wstrzymujących.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony projekt uchwały. 

W głosowaniu: 9  za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/659/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 23.  

Projekt uchwały zarządu w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady 

Miasta Krakowa dotyczącą wprowadzenia na terenie Dzielnicy I Stare Miasto ograniczeń 

w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży odczytał przew. Tomasz Daros. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

W głosowaniu: 14  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/660/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 24.  

Projekt uchwały zarządu w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Krowoderskiej 

odczytał przew. Tomasz Daros. 

W dyskusji udział wzięli: Marcin Orski, Tomasz Daros, Wiesław Baron, Zbigniew Biernat. 

W głosowaniu: 13  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/661/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 25.  

Projekt uchwały zarządu w sprawie projektu nowelizacji Statutu Dzielnicy I Stare Miasto 

odczytał przew. Tomasz Daros. 

W dyskusji głos zabrali: Marcin Orski i Tomasz Daros. 

W głosowaniu: 11  za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące 

Rada podjęła Uchwałę Nr XLVII/662/2018 w sprawie – jw.  

 

Ad. 26.  

Przewodniczący p. Tomasz Daros zapytał, czy wpłynęły sprostowania do protokołu XLVI. 

Wobec braku sprostowań protokół został przyjęty i podpisany. 

Głos zabrali: Marta Kotnowska, Witold Jan Kajstura, Olgierd Sęczek, Jacek Balcewicz, 

Barbara Zarzycka Rzeźnik, Tomasz Daros, Grzegorz Sobol, Bogusław Krzeczkowski, 
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Zbigniew Biernat, Weronika Duda, Wiesław Baron oraz mieszkanka. 

 

Porządek obrad został wyczerpany, prowadzący obrady p. Tomasz Daros zamknął XLVII sesję 

Rady Dzielnicy I Stare Miasto w kadencji 2014-2018. 

 

 

      Przewodniczący Rady i Zarządu  

            Dzielnicy I Stare Miasto  

                 Tomasz Daros  
 

 

Protokół sporządziła:  

Halina Kita


